



كلية اللغة والإعلام (المقر الرئيسي بالاسكندرية) وكالة التدريب وخدمة المجتمع

Community Service

UN Women & UNHCR

Through the fruitful collaboration with UN organizations, such as the UN Women and the UNHCR, CLC students volunteer in two programs. The first targets media students which aims to develop campaigns to raise awareness and understanding of issues such as gender equality, women's empowerment and refugees' problems using graphic designing, illustration, digital art, videography, video-editing, photography, photo-editing, scriptwriting and content creation. The second targets translation students as students practice producing high quality translations and content for UN website and social media.

تقوم كلية اللغة والأعلام، من خلال اتفاقية التعاون مع كيانات الأمم المتحدة المختلفة مثل هيئة الأمم المتحدة للمرأة والمفوضية لشؤون اللاجئين، بتوفير تدريب يتضمن برنامجين، الأولي لطلاب الإعلام والتي تهدف إلى عمل حملات توعوية وتعليمية عن مشكلات مثل تمكين المرأة ومشاكل اللاجئين من خلال التصوير الفوتوغرافي والفن الرقمي وغيرها من وسائل الإعلام المختلفة، والثانية تهدف لتدريب طلاب اللغة والترجمة على إنتاج ترجمة عالية الجودة لموقع الأمم المتحدة الرسمي وحسابهم على موقع التواصل الاجتماعي.





كلية اللغة والإعلام (المقر الرئيسي بالاسكندرية) وكالة التدريب وخدمة المجتمع

AIIESEC

The collaboration with AIIESEC enables CLC students to go on exchange programs to countries like Morocco, India and Ukraine to get their training in projects “Explore”, “Empower” and “Teaching” where they can choose to work on photography, videography, digital marketing, content writing or teaching. Students also have the opportunity to become members at the AIIESEC office in Alexandria.

من خلال التعاون مع آيسيك، تستطيع طلاب كلية اللغة والإعلام السفر إلى العديد من الدول مثل الهند، والمغرب، وأكرانيا ليتدربوا في برامج “Explore” و “Empower” و “Teaching” حيث يستطيع الطالب أن يختار العمل في فرق التصوير الفوتوغرافي أو التسويق أو التدريس. إضافة إلى ذلك، يتوفر للطلاب فرصة الانضمام إلى مكتب آيسيك في الإسكندرية.





كلية اللغة والإعلام (المقر الرئيسي بالاسكندرية) وكالة التدريب وخدمة المجتمع

Academy Kher CLC

The College of Language and Communication encourages students to take part in extracurricular activities, voluntary work, and community service programs. For that end, a society for CLC students was established under the name of Academy-Kher CLC, affiliated to the College Deanery of Training and Community Service. The society organizes many visits and provides numerous charitable activities.

تقوم كلية اللغة والإعلام بتشجيع الطلاب على العمل التطوعي وخدمة المجتمع. وقد تم تأسيس أسرة طلابية باسم أكاديميه الخير CLC تابعة لعمادة الكلية لشئون التدريب وخدمة المجتمع في مارس 2018. وتقوم الأسرة بتنظيم العديد من الزيارات وتقديم المساعدات للمستشفيات ، والمساهمة في شراء الأدوية والأجهزة الطبية.



Academy Kher CLC organizes many visits to hospitals such as 57357 as well as many orphanages. Students hold parties for children in hospitals and annual parties on the Orphan's Day at the Arab Academy campus in Miami. Students at the society similarly arrange visits and parties for the senile people and offer donations. CLC students also play a vital role in serving their fellow visually impaired colleagues by fixing Braille signs at the college headquarters in Miami.



كلية اللغة والإعلام (المقر الرئيسي بالاسكندرية)
وكالة التدريب وخدمة المجتمع





كلية اللغة والإعلام (المقر الرئيسي بالاسكندرية)
وكالة التدريب وخدمة المجتمع

